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Referat fra Samarbeidsutvalg 6. desember 2023 Fjelltun skole 
 
Til stede: Ann Marie S. Jacobsen, Bjørn Sølve Barka, Gaute Garsjø, Jeanine Svensen, Kjell 
Evensgård, Mette Wikstrøm, Åshild Rønnevik, Odin J. Næss, Peder A.L.Berge, Gerd Næss 
Barka 
Forfall: Anita E. Hus, Camilla V. Barka, Cecilie V. Eie, Sigrid Selsvik 
 
Sak 17/2023: Konstituering av samarbeidsutvalg Fjelltun skole. Leder av utvalget er 
Gaute Garsjø. Politisk representant er Bjørn Sølve Barka (Krf). 
 
Sak 18/2023: Godkjenning av referat fra sist møte. Referatet ble godkjent uten 
merknader. 
 
Sak 19/2023: Saker fra skolen: 

• Økonomi, rektor viste til tall fra 1. og 2. tertial. Tallene fra 2. tertial er noe bedre enn 
tallene fra 1. tertial. Pr. 2. tertial har virksomheten et overforbruk på kr. 3,5 millioner. 
Kr. 1,3 mill. ligger på SFO og kr. 2,2 mill. ligger på skolen. Rektor anslår at 
virksomheten sprekker med kr. 6 millioner ved årsslutt. Sykefraværet er redusert fra 
7,6% i 2. kvartal til 4% i 3. kvartal. Virksomheten har store utgifter i forbindelse med 
fravær. Andelen ansatte som er hjemme med sykt barn viser ikke på 
fraværsrapporteringen.  
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• Prosjekter ved Fjelltun, høsten 2023 har skolen deltatt i TV-aksjonen og samlet inn 
over kroner 100 000.  

• Fjelltun har også deltatt i First Lego League for første gang. Mange gode sponsorer 
har gjort dette mulig for skolen. Fjelltun G gikk videre fra regional turnering til 
Skandinavisk finale i Mo i Rana. 12 elever, 3 lærere og 5 foresatte reiste 4. desember 
til Mo i Rana for å delta i finalen her. Det ble ingen priser, men opplevelser for livet for 
de som fikk være med på dette. Deltakelse i First Lego League er noe skolen ønsker 
å fortsette med og planlegger å arrangere en lokal turnering for neste års 6. og 7. 
trinn. De fire beste lagene får reise til regional turnering i Stavanger. For å 
gjennomføre dette er skolen avhengig av at vi får sponsorer. First Lego League har 
fokus på innovasjon, teknologi, kjerneverdier og robotkonkurranser.  

• Fjelltun skole er som eneste norske skole med i AILITprosjektet der UiS er 
koordinator. Dette forskningsprosjektet skal fremme elevenes engasjement for 
skriving gjennom internasjonalt samarbeid. Det utvikles en spillplattform drevet av 
kunstig intelligens som vil gi barn mulighet til å skrive på tvers av landegrenser. Dette 
kan igjen føre til en mer motiverende og engasjerende lese- og skriveopplæring. 
Andre samarbeidspartnere i prosjektet er universitetene i Aveiro, Barcelona, Dublin 
City og Twente. Det er to andre barneskolen med i prosjektet utenom Fjelltun. Disse 
er Scoil Mhuire Gan Smal og Escola Les Llisses.  

• Fjelltun deltar også i SpedAimsABC123 som er forskningsprosjekt som skal finne mer 
ut om hvordan vi best kan støtte utviklingen til barn som strever med både 
matematikk og lesing. Undersøkelsen skal følge rundt 500 barn i småskolen i to år.  

• Rektor var bidragsyter på skolelystkonferansen i Oslo 14. oktober 2023. 
Skolelystkonferansen ble arrangert av foreningen Trygg av Natur. Årets konferanse 
var sin første i sitt slag. Neste års konferanse skal avholdes i Rogaland. Blant andre 
bidragsytere inn i dette årets konferanse var Borghild Lindhjem-Godal, 
avdelingsdirektør i barnehage- og grunnskoleavdelingen i Kunnskapsdepartementet, 
Lisbeth M. Brevik, professor og prosjektleder EDUCATE ved UiO og Håvard Tjora, 
lærer, forfatter og universitetslektor ved USN. Ved å delta som bidragsyter fikk 
Fjelltun skole sende to lærere på modul 1 kurs i Trygg av natur på Voss i november. 
Fjelltun er sammen med Smiodden skole (Stavanger) og Grannes (Sola) utvalgt som 
skoler i fylket som blir sponset og får være med i Trygg av Natur konseptet. Trygg av 
natur har nå skiftet navn til TAKLE, foreningen for folkehelse og livsmestring. De tre 
skolene i Rogaland er sammen med i arrangementskomiteen og programkomiteen for 
neste års Skolelyst konferanse.   

 
Sak 20/2023: Saker fra FAU 

• FAU arrangerte diskotek i gymsalen for 6. trinn 4. desember 2023. Det ble brukt 1100 
kroner til dette formålet. Det ble kjøpt inn popcorn og brus til barna. Det meldes om et 
svært vellykket arrangement. FAU har bestemt at alle trinn får 3000 kroner inn på 
trinnkonto til slike formål hvert år. Det er opp til klassekontaktene og bestemme hva 
disse midlene skal gå til.  

• Trafikksikkerhet- det jobbes med å få på plass trafikkvakter rundt skolen. 
Frivilligsentralen er kontaktet og jobber videre med saken sammen med FAU og 
skolen. Det er en del foresatte som slipper av barn i områder der det ikke er 
tilrettelagt for slikt, og dette lager trafikkfarlige situasjoner. Det er kapasitet på Kiss 
and ride området, men dette blir ikke utnyttet fullt ut. Utvalget drøftet også muligheter 
for å slippe av elevene lengre borte fra skolen og la elevene gå mer selv. Forslag 
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som kom opp, var ved Esso stasjonen og kirka/bedehuset. FAU vil gi innspill på 
høringer som går på trafikksikkerhet. 

• Kommunalt FAU hadde sitt første møte 6. desember. 
• 17.mai komiteen har hatt sitt første møte uke 49. JUS har møte uke 50. Kjører 

samme opplegg som før med små justeringer. 
• FAU ønsker at skolen sender en transpondermelding ut til foresatte med orientering 

om FAU sin Facebook side. 
• FAU ønsker at resultatene fra elevundersøkelsen blir gjennomgått neste møte.    

 
Sak 21/2023 Eventuelt: 
Rektor opplever at det er stor aktivitet på transponder til alle døgnets tider, og ønsker å 
begrense denne aktiviteten noe for å skåne de ansatte. Utvalget hadde en diskusjon rundt 
hvorvidt lærere skal være så tilgjengelige, og om de bør ta av varsler på mobil slik at også 
lærere har «normal» arbeidstid. Rektor tar denne debatten i personalet og følger denne 
saken opp.  
 
Møteplan for våren: 

• 25. januar 2024 
• 21. mars 2024 
• 2. mai 2024 

 
 
 
Med hilsen 
 
 
Gerd Næss Barka 
rektor 
Fjelltun skole 
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og krever ikke signatur. 
 
 
 
 
 


